



街市買餸換禮物

活動內容:

顧客同日於此食環署街市商戶**消費滿指定金額**，憑即日有效收據可換領指定紀念品1份及參加指定遊戲或工作坊
 獎賞1：**消費滿\$50或以上**，即可換領電話繩1條 或 2025年座枱月曆1個 或 小掛勾(3選1)。需出示最多1張街市商戶發出的即日有效收據或電子收據證明，不可夾單。

獎賞2：**消費滿\$100或以上**，即可換領清潔手套1對 或 清潔海綿1個 或 隔熱墊1塊(3選1)。需出示最多2張街市商戶發出的即日有效收據或電子收據證明。

獎賞3：**消費購物滿\$150或以上**，即可獲得換領收納籃1個 或 捲尺1個 或 購物袋1個(3選1)，及參加聖誕工作坊/小遊戲活動(個別街市限定)。需出示最多3張街市商戶發出的即日有效收據或電子收據證明。

Event Details:

Patrons who **spend a certain amount** at the market stalls in the selected FEHD market on the same day can redeem a souvenir and join a game/workshop by presenting the valid receipt(s).

Reward 1: **By spending over \$50**, patrons can redeem either a phone strap, a 2025 desk calendar, or a small hook (choose 1 of 3) (must present a max. of 1 valid receipt or electronic receipt issued by the market stalls on the same day, no combining receipts are accepted.)

Reward 2: **By spending over \$100**, patrons can redeem either a pair of cleaning gloves, a cleaning sponge, or a heat-insulating mat (choose 1 of 3) (must present a max. of 2 valid receipts or electronic receipts issued by the market stalls on the same day.)

Reward 3: **By spending over \$150**, patrons can redeem either a storage basket, a measuring tape, or a shopping bag (choose 1 of 3), and participate in a Christmas workshop or mini-game (selected markets only)* (must present a max. of 3 valid receipts or electronic receipts issued by the market stalls on the same day.)

舉辦街市	活動	日期	時間
漁灣街市	街市買餸換禮物活動	2024年12月12日至14日 (星期四至六)	上午 09:30至12:30 下午 14:00至17:00
	聖誕小遊戲活動	2024年12月12日至13日 (星期四至五)	
大圍街市	街市買餸換禮物活動	2024年12月12日至14日 (星期四至六)	
	聖誕工作坊活動	2024年12月14日 (星期六)	
荃灣街市	街市買餸換禮物活動	2024年12月16日至18日 (星期一至三)	
北葵涌街市	街市買餸換禮物活動	2024年12月16日至18日 (星期一至三)	
	聖誕小遊戲活動	2024年12月16日至17日 (星期一至二)	
牛頭角街市	街市買餸換禮物活動	2024年12月16日至18日 (星期一至三)	
青衣街市	街市買餸換禮物活動	2024年12月19日至21日 (星期四至六)	
	聖誕工作坊活動	2024年12月19日 (星期四)	
榮芳街街市	街市買餸換禮物活動	2024年12月19日至21日 (星期四至六)	
	聖誕小遊戲活動	2024年12月19日至20日 (星期四至五)	

紀念品數量有限，換完即止